

FINANCIAL OFFER: Supplying Gas Cooking Stove for Al-Hole Camp in North East Syria العرض المالي : مشروع تجهيز طباخات غاز منضدية لمخيمة الهول في شمال شرق سوريا							
#	ITEM Description in English	وصف السلعة	Unit	Qty.	Unit Price (US Dollar)	Estimated Quantity	Total Price (US Dollar)
1	Providing gas cooking stoves with two head burners,blue flame and flame regulator (Volume),at least 2 m of gas plsatic pipe (hose) and pressure gas regulator canister with all necessary accessories.The company should provide sample for checking, also the price includes trasportation fees to the camp(Al Hol), all the work should be done according to the camp management instrctions.	تزويد طباخات غازية للطهي ب(اثنان عين) ،ذات اللهب الأزرق مع منظم حجم الغاز لكل عين ,مزود على الأقل ب مترين من انبوب غاز البلاستيكي (خرطوم) و منظم ضغط الغاز مع جميع الملحقات الضرورية. يجب على الشركة تقديم عينة للمعاينة ، والسعر أيضاً يشمل رسوم النقل إلى المخيم (الهول) ، وينبغي أن يتم كل العمل وفقاً لتعليمات إدارة المخيم.	PCS	1		3,500	
GRAND TOTAL (US Dollar)							

NOTE:

- 1-The requested Quantity are estimated and subject to change depended on the needs, it might be more or less.
- 2- Delivery Location: Al- Hole Camp - North East Syria
- 3- The Supplier must provide sample of the item along with his offer, otherwise his offer will be excluded.
- 4- Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.

1. الكمية المطلوبة هي تخمين وقابلة للتغيير تعتمد على الاحتياجات ، فقد تكون أكثر أو أقل.

2. 2- موقع التسليم: مخيم الهول - شمال شرق سوريا

3- يجب على المورد تقديم عينة / نموذج مع عرضه ، وإلا سيتم استبعاد عرضه

4- مؤسستنا ليست ملزمة بالتعاقد مع شركة واحدة ويمكنها تقسيم المناقصة بين شركة واحدة أو أكثر.

Name of Signatory:_____

Title of Signatory:_____

Name of Bidder:_____

Signature & stamp:

Date of Signing:_____